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Geacht College, 
 
De Universiteitsraad heeft in zijn vergaderingen van 1 en 15 oktober 2018 de door de fractie 
ONS Leiden ingestuurde notitie Faciliteiten Den Haag besproken. Tevens heeft de Raad op  
8 oktober 2018 een werkbezoek gebracht aan het Universitair Facilitair Bedrijf (UFB) op de 
Campus Den Haag. 
 
De Raad wil, zoals hij reeds eerder heeft gedaan, het belang van community-building binnen 
de Universiteit benadrukken. Het is in dit kader van belang dat het gevoel van 
verbondenheid tussen studenten die in Leiden studeren en studenten die in Den Haag 
studeren wordt gestimuleerd door de Universiteit. Gelijkwaardige faciliteiten in Den Haag 
en Leiden kunnen hier een belangrijke rol bij spelen.  
 
De Universiteitsraad is erg te spreken over het feit dat de Universiteit hard werkt aan de 
verbetering en uitbreiding van de voorzieningen in Den Haag. Het was goed om van het 
College te vernemen dat hij erkent dat er niveauverschillen bestaan tussen de voorzieningen 
voor studenten van Universiteit Leiden in Den Haag en Leiden en dat hij ernaar streeft om 
de voorzieningen voor studenten in Den Haag op een voldoende peil te brengen.  
 
De Raad heeft begrepen dat het gebruik van de studieplekken op de campus Den Haag 
gemeten zal worden. Hij verneemt graag te zijner tijd de resultaten van de metingen en de 
eventuele maatregelen die naar aanleiding hiervan worden genomen.  
De Raad verneemt tevens graag wat de resultaten zijn van de besprekingen met Hogeschool 
Den Haag over het gebruik van de sportvoorzieningen aldaar.  
 
Hoogachtend,  
namens de Universiteitsraad, 
 
 
 
C.J. de Roon 
Voorzitter 
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